
František Zajíc

Jsem student třetího ročníku na Obecné fyzice, bydlím na Kolejích 17. listopadu a zapojuji se do organizace
korespondenčních seminářů (M&M mam.mff.cuni.cz) a táborů (Škola Matematiky a Fyziky smf.mff.cuni.cz)

Státnice a obhajoba zvlášť Mimo informatickou sekci se stále nedá obhajovat diplomka a magistersky
státnicovat zvlášť. Chtěl bych se zasadit o změnu.

Respirium na Malé Straně Byl bych rád, kdyby se dotáhla do zdárného konce myšlenka respiria na Malé
Straně, o kterém momentálně probíhá diskuze tu: https://xoyondo.com/mb/ryX81UcOPEldHZP

Studijní materiály online Chtěl bych se zasadit o to, aby zveřejňování studijních materiálů online probíhalo
ve zvýšené míře i po skončení koronakrize.

Korespondenční semináře Chtěl bych se věnovat řešení vztahů mezi korespondenčními semináři, tábory a
dalšími akcemi, které jsou pod matfyzem pořádány a příslušnými odděleními fakulty.

Koleje Tam, kde to bude relevantní bych chtěl řešit postavení studentů nejen na Koleji 17. listopadu.

Spory s vyučujícími Chtěl bych se aktivně angažovat v řešení případných sporů studentů s vyučujícími.

Milé maličkosti Budu podporovat milé maličkosti, jako jsou mikrovlnky a pítka na chodbách.
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